

Issachar Watchmen Methodist 21-27/11/19

Prayer Items for 4th week of Nov

1. Pray for those who are governing. Pray for the Prime Minister, the ministers and the leaders of every state. Ask God to grant them wisdom, integrity and a heart that fears Him. Pray that they will use their powers to benefit the peoples and not for their selfish gains.
2. Pray for the education system in Malaysia. Pray that a progressive education system will be implemented to meet the increasing global challenges.
3. Pray for the Christians in our land, that we will continually pursue holiness in whatever we do so that God is glorified in our schools, homes and workplaces. Pray that we will follow God nearly every day and pick up the Cross and follow Him regardless the circumstances in our lives. May we shine like stars for Him.
4. Pray for the situation in Hong Kong. May the God of peace and love reign in Hong Kong. Pray that the Christians will hear the voice of God and carry out actions that demonstrates peace, love and reconciliation, instead of spreading more anger, confusion and hatred among the people. Pray for reconciliation between generations, as well as between the peoples and the police force, the church and the citizens. May God restore Hong Kong and its economy.

卫理公会以萨迦守望者 21-27/11/19

十一月第四个星期的祷告事项

1. 为执政者祷告：首相、部长和各州的领导人。请求上帝赐予他们智慧、正直和一颗敬畏神的心。祷告，他们善用权力造福人民，而不是为了自己的利益。
2. 为马来西亚的教育系统祷告。祷告将实施一个渐进的教育体系，以应对日益增多的全球挑战。
3. 为基督徒祷告，无论我们做什么，我们都追求圣洁，使神在我们的学校、家庭和工作场所得得到荣耀。祷告，在任何的情况，我们都天天跟随上帝，拿起十字架，跟随他。愿我们像星空一样照耀。
4. 为香港的情况祷告。愿和平和爱的神在香港统治。祷告基督徒会听到神的声音，并采取行动，展现和平、爱与和解，而不是在人民中散布更多的愤怒、混乱和仇恨。祷告跨时代的人民以及人民与警察部队、教会和公民之间能和解。愿上帝恢复香港及其经济。

Isakhar Pengawal Methodist 21-27/11/19

Doa minggu keempat November

1. Berdoa untuk mereka yang memerintah. Berdoa untuk Perdana Menteri, menteri-menteri dan pemimpin di setiap negeri. Minta Tuhan memberi mereka hikmat, integriti dan hati takut akan Allah. Berdoa supaya mereka dapat menggunakan kuasa mereka untuk mendatangkan kebaikan kepada rakyat dan bukan untuk mencari kepentingan diri sendiri.
2. Doa untuk sistem pendidikan di Malaysia. Berdoa untuk sistem pendidikan yang progresif akan dilaksanakan untuk memenuhi cabaran globalisasi yang semakin meningkat.
3. Doa untuk umat Kristian di tanah air ini supaya dapat mengekalkan kekudusan dalam apa jua kita lakukan supaya Allah dimuliakan di sekolah, di rumah mahupun di tempat kerja. Berdoa supaya kita dapat mengikuti Tuhan setiap hari dan memikul salib-Nya dan mengikut-Nya tanpa mengira apa jua keadaan dalam kehidupan kita. Semoga kita dapat bersinar seperti bintang bagi-Nya.
4. Berdoa bagi situasi di Hong Kong. Semoga damai dan kasih Allah terus berkuasa di Hong Kong. Berdoa supaya umat Kristian dapat mendengar suara Tuhan dan melakukan tindakan yang boleh menunjukkan keamanan, kasih, dan perdamaian, sebaliknya mengelakkan daripada menyebarkan kemarahan, kekeliruan dan kebencian dalam kalangan rakyat. Berdoa untuk perdamaian antara generasi, sama ada di antara rakyat dengan pasukan polis, gereja dengan warga tempatan. Semoga Allah memulihkan keadaan di Hong Kong dan ekonominya.